
Sprawozdanie Zastępcy Wójta Gminy Mszana  
z wykonywanych zadań Wójta w czasie jego nieobecności  

w okresie od 30.10.2024 r. – 25.11.2024 r. 
 

 
1. Spotkanie z przedstawicielami PROMOST-Wisła projektantem - przebudowy  ul. 

1 Maja, 
2. Spotkanie z projektantem firmą En-Gaz ws. wejścia w teren z kablem energetycznym, 
3. Udział w spotkaniu w Urzędzie Marszałkowskim w Katowicach w ramach grupy 

roboczej ds. rewitalizacji terenów.  
4. Udział w spotkaniu zespołu roboczego w ramach Wodzisławskiego Klastra Energii,  
5. Spotkanie w ramach Związku Gmin i Powiatów Subregionu Zachodniego ws. realizacji 

projektu OZE, 
6. Udział w zespole roboczym ds. organizacji przetargu na zagospodarowanie odpadów 

komunalnych w gminie Mszana na rok 2025, 
7. Udział w Zgromadzeniu Ogólnym Związku Subregionu Zachodniego Województwa 
Śląskiego, 

8. Spotkałem się z Wójtem Gminy Godów Panem Mariuszem Adamczykiem, 
9. Brałem udział w wizji lokalnej zwołanej przez Starostwo Powiatowe w Wodzisławiu 
Śląskim na terenach rekultywowanych przez Jastrzębską Spółkę Węglową, 

10. Udział w Konwencie Powiatu Wodzisławskiego zwołanym przez Starostę Pana Leszka 
Bizonia, 

11. Spotkałem się z przedstawicielami gmin tworzących Lokalną Grupę Działania celem 
omówienia zmian procedur wyboru i oceny operacji zgodnie z rekomendacjami Urzędu 
Marszałkowskiego, 

12. Spotkałem się z Panem Pawłem Nowickim w ramach realizacji modernizacji boiska 
przyszkolnego w sołectwie Połomia, 

13. Spotkałem się w terenie z przedstawicielami konsorcjum firm KAZBUD realizującymi 
zadanie „Modernizacja infrastruktury drogowej polegającej na remoncie drogi gminnej 
ul. Mickiewicza w Mszanie”,   

14. Spotkanie z Dyrektorem Biura Zabezpieczenia Produkcji JSW Jerzym Majchrzakiem, 
Pawłem Krause Kierownikiem Zespołu Szkód JSW, kierownikiem ds. szkód 
górniczych Karolem Grzybkiem oraz  Wiesławem Gawełczyk, 

15. Podpisałem umowę z firmą FHU Dawid Gasidło z Połomi na realizację Akcji Zima 
2025, 

16. Brałem udział w przeglądzie przeciwpowodziowym zwołanym na naszym terenie 
przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie oraz Powiatowe Centrum 
Zarządzania Kryzysowego, 

17. Wziąłem udział w szkoleniu skierowanym dla Przedstawicieli Zarządu oraz Rady  
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Wodzisławiu Śląskim,  

18. Brałem udział w Jubileuszu 35-lecia Zespołu Śpiewaczego Połomianka, 
19. Podpisałem umowę z Panem Piotrem Junka - Prezesa Zarządu BAUPLATZ firmy 

realizującej zadanie „Renowacja elementów budynku starej szkoły z roku 1878 
znajdującego się w ścisłej strefie zabytkowych obiektów sakralnych”, 



20. Spotkałem się z Panem Mariuszem Wolski Prezesem Zarządu KAIZEN SOLAR, 
21. Spotkałem się z Prezes Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości Panią Katarzyną Duber- 

Stachurską,  
22. Spotkałem się ze Starostą Powiatu Wodzisławskiego Panem Leszkiem Bizoniem , 
23. Spotkanie na budowie z przedstawicielami firmy ENERGO-BUD odpowiedzialnymi 

za wykonanie rewitalizacji w sołectwie Gogołowa, 
24. Spotkanie z przedstawicielem firmy PPHU Grys-Bet Panem Mateuszem Gryza, 
25. Spotkanie z Panem Pawłem Jarząbek i Januszem Budą ze Spółdzielni Energetycznej 

Nasza Energia, 
26. Spotkanie z dyrektorem GOS Adamem Antończykiem, 
27. Spotkanie z Radnym Wojewódzkim Bronisławem Karaskiem,  
28. Odbyłem spotkania z Kierownikiem Lokalnej Grupy Działania Morawskie Wrota  

Panią Judytą Lincner,  
29. Spotkanie z Panem Karolem Grzybek ws. szkód górniczych, 
30. Spotkałem się z Wicemarszałkiem Województwa Śląskiego Grzegorzem Boski, 
31. Udział w zgromadzeniu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji z Wodzisławia 
Śląskiego, 

32. Udział w dorocznej konferencji Stowarzyszenia Gmin Górniczych w Polsce, 
33. Brałem udział w wizycie studyjnej i szkoleniu organizowanym przez Lokalną Grupę 

Działania Morawskie Wrotach, 
34. Spotkałem się z Zastępcą Prezydenta miasta Jastrzębie – Zdrój Panem Grzegorzem 

Dulemba oraz Panią Dyrektor Biura MZK Grażyną Kuczera, 
35.  Brałem udział w międzynarodowej konferencji poświęconej unijnemu Funduszowi 

Małych Projektów w Euroregionie Silesia realizowanemu w ramach Programu Interreg 
Czechy-Polska 2021-2027 w Raciborzu, 

36. Wziąłem udział w Gwarkach Koła Seniorów SITG KWK 1 Maja w Skrzyszowie, 
37. Podpisałem umowę na opracowanie projektu sonicznej tężni solankowej w ramach 

projektu pod nazwą „Fajrant podszybie Mszana” - Pracownia Projektowa Daniel 
Płocica z Zabrza,  

38. Udział w posiedzeniach Komisji Budżetu i Infrastruktury, Komisji Spraw Społecznych 
oraz Komisji Rewizyjnej, 

39. Udział w naradach koordynacyjnych z kierownikami urzędu gminy, 
40. Wizje w terenie, 
41. Indywidualne spotkania z mieszkańcami, 
42. Udział w posiedzeniu Sesji Rady Gminy Mszana.  

 
Z-ca Wójta 
/-/ 
Błażej Tatarczyk 

 


